
 ZÁ P I S N I C A 

zo zasadnutia obecného zastupiteľstva Obce Dražkovce konaného dňa 9.6.2022 
v zasadačke Kultúrneho domu v Dražkovciach  

Prítomní: p. Ján Štefanides, p. Marek Šimko. p. Jaroslav Dom , Ing. Eduard Záborský, Ing. 
Róbert Krasnec 

Ďalší prítomní: podľa prezenčnej listiny 

Program: 

1. Otvorenie 

2. Voľba návrhovej komisie, určenie overovateľov zápisnice a zapisovateľa 

3. Schválenie programu 

4. Návrhy a pripomienky občanov 

5. Kontrola plnenia uznesení 

6. Prerokovanie a schválenie Záverečného účtu obce za rok 2021 

Odborné stanovisko HK obce k Záverečnému účtu obce 

7. Návrh plánu kontrolnej činnosti HK obce na ll. polrok 2022 

8. Prerokovanie a schválenie prenájmu Súkromnej ZUŠ Dražkovce 

9. Určenie počtu poslancov a schválenie úväzku starostu obce na funkčné 

obdobie 2022- 2026 

10. Žiadosť o postúpenie práv a povinností Wood- House s.r.o. 

11. Diskusia 

12. Záver  

Ad 1/ Na úvod prítomných privítala a zasadnutie otvorila starostka obce Eva Gáborová. 

Konštatovala, že sú prítomní piati poslanci a obecné zastupiteľstvo je uznášania schopné.  

Ad 2/ Za zapisovateľa bol určený: p. Marek Šimko. Za overovateľov zápisnice boli určení:  
Ing. Róbert Krasnec, p. Jaroslav Dom 

 Do návrhovej komisie boli navrhnutí:  Ing. Eduard Záborský, p. Ján Štefanides. Následne 

dala starostka obce  hlasovať  o predloženom návrhu  na  uznesenie na zloženie  návrhovej  

komisie. 



Hlasovanie poslancov : 

Za: Ing. Róbert Krasnec, p. Ján Štefanides, p. Marek Šimko. p. Jaroslav Dom , Ing. Eduard 

Záborský 

Proti: 0 Zdržal sa: 0 Predložený návrh na zloženie návrhovej komisie bol schválený. 

Ad 3/ Starostka obce predložila návrh na schválenie programu zasadnutia uvedeného na 
pozvánke. Starostka obce dala hlasovať : 
  
Hlasovanie poslancov : 

Za: Ing. Róbert Krasnec, p. Ján Štefanides, p. Marek Šimko. p. Jaroslav Dom , Ing. Eduard 

Záborský 

Proti: 0 Zdržal sa:  Program zasadnutia obecného zastupiteľstva bol schválený. 

Ad 4/ Návrhy a pripomienky občanov. 

Bez pripomienok občanov. 

Ad 5/ Kontrola plnenia uznesení 

-Obecný pozemok pri pohostinstve Poctivý Dražkovský výčap bol zameraný. 

-Zmluva Základnej umeleckej škole bola vypovedaná 

-Výmena svetelných bodov verejného osvetlenia bola ukončená čaká sa na odovzdanie 
diela. 

Ad 6/ Prerokovanie a schválenie Záverečného účtu obce za rok 2021 . Odborné 

stanovisko HK obce k Záverečnému účtu obce.  

HK obce Dražkovce Ing. Janka Jesenská predložila odborné stanovisko k záverečnému účtu 

obce. Obecné zastupiteľstvo berie na vedomie odborné stanovisko hlavného kontrolóra. 

Účtovníčka obce p. Andrea Mandová  vypracovala a starostka obce predložila  Záverečný 

účet obce za rok 2021. Starostka obce dala hlasovať: 

Hlasovanie poslancov: 

Za: Ing. Róbert Krasnec, p. Ján Štefanides, p. Marek Šimko. p. Jaroslav Dom , Ing. Eduard 

Záborský 

Proti: 0 Zdržal sa:  OZ schvaľuje bez výhrad celoročné hospodárenie obce za rok 2021 

-Starostka obce predložila na chválenie použite prebytku hospodárenia na tvorbu rezervného 

fondu vo výške 81 890,17 eur. Starostka obce dala hlasovať: 



Hlasovanie poslancov: 

Za: Ing. Róbert Krasnec, p. Ján Štefanides, p. Marek Šimko. p. Jaroslav Dom , Ing. Eduard 

Záborský 

Proti: 0 Zdržal sa:  OZ schvaľuje použitie prebytku hospodárenia obce na tvorbu 

rezervného fondu. 

Ad 7/ Návrh plánu kontrolnej činnosti HK obce na ll. polrok 2022 

Hlavná kontrolórka obce Ing. Janka Jesenská predložila Návrh plánu kontrolnej činnosti HK 

obce na ll. polrok 2022. Starostka obce dala o návrhu hlasovať :  

Hlasovanie poslancov: 

Za: Ing. Róbert Krasnec, p. Ján Štefanides, p. Marek Šimko. p. Jaroslav Dom , Ing. Eduard 

Záborský 

Proti: 0 Zdržal sa:  OZ schvaľuje návrh plánu kontrolnej činnosti HK obce na ll. polrok 

2022 

Ad 8/ Prerokovanie a schválenie prenájmu Súkromnej ZUŠ Dražkovce 

OZ prerokovalo prenájom priestorov v MŠ, ZŠ a KD pre ZUŠ Dražkovce a navrhlo prenájom  
na dobu určitú od  1.9.2022 do 30.6.2023. 

Povinnou  náležitosťou  nájomnej  zmluvy bude  rozvrh hodín platný  pre  obdobie,  na  ktoré 
sa táto zmluva uzatvára. Rozvrh hodín nájomca doručí do 30.9.2022. 

Výška  prenájmu  bude  predstavovať 10 EUR/1 vyučovaciu hodinu v zmysle   rozvrhu  
platného  pre  vyučovanie  v priestoroch  Materskej školy  a Základnej  školy a 10 EUR/ 1 
vyučovaciu hodinu v zmysle rozvrhu platného pre vyučovanie v priestoroch  Kultúrneho  
domu.   

      Budúcim  nájomcom  bude  Ing. Juraj  Valuch – zriaďovateľ   súkromnej  ZUŠ so sídlom 
Dražkovce č. 154.  

      Hlasovanie poslancov: 

Za: Ing. Róbert Krasnec, p. Ján Štefanides, p. Marek Šimko. p. Jaroslav Dom, Ing. Eduard 

Záborský 

Proti: 0 Zdržal sa: 0  OZ schvaľuje prenájom nehnuteľného majetku obce. 



Ad 9/ Určenie počtu poslancov a schválenie úväzku starostu obce na funkčné obdobie 

2022- 2026 

Schválenie 100 % úväzku starostu obce Dražkovce na funkčné obdobie 2022-2026.  
Hlasovanie poslancov:  
Za: Ing. Róbert Krasnec, p. Ján Štefanides, p. Marek Šimko, p. Jaroslav Dom, Ing. Eduard 

Záborský 

Proti: 0 Zdržal sa: 0  OZ určuje 100% úväzok starostu obce Dražkovce na funkčné 

obdobie 2022-2026. 

Určenie počtu poslancov na funkčné obdobie 2022-2026. 

Poslanec p. Marek Šimko navrhol zvýšiť počet poslancov na 9 čo je maximálny počet.  

Z debaty vyplynulo že počet poslancov na funkčné obdobie 2022-2026 bude ponechaný na 7 

poslancov. Starostka obce dala hlasovať: 

Hlasovanie poslancov: 

Za:, p. Ján Štefanides, p. Jaroslav Dom , Ing. Eduard Záborský 

Proti: Ing. Róbert Krasnec , p. Marek Šimko  Zdržal sa: 0  OZ Určuje počet poslancov na 

funkčné obdobie 2022-2026 na 7 poslancov. 

Ad 10/ Žiadosť o postúpenie práv a povinností Wood- House s.r.o. 

Obecné zastupiteľstvo prerokovalo žiadosť spoločnosti Wood- House s.r.o. Obecné 
zastupiteľstvo odporučilo starostke požiadať o právnu pomoc a poradenstvo z dôvodu 
predídenia komplikáciám, ktoré by mohli z danej žiadosti pri zlej definícii vyplynúť.  

Ad 11/Diskusia 

-Správa HK o výsledku kontrol ukončených do 31.5.2022. Materiál bol poslancom doručený,  
nemali k nemu otázky a tak dala starostka obce hlasovať. 

Hlasovanie poslancov:  
Za: Ing. Róbert Krasnec, p. Ján Štefanides, p. Marek Šimko, p. Jaroslav Dom,  Ing. Eduard 

Záborský 

Proti: 0 Zdržal sa: 0  OZ berie na vedomie Správu o výsledku kontrol ukončených 

k 31.5.2022. 

-Starostka obce informovala o športových hrách Zmos-u ktoré sa budú konať vo Vrútkach. 



-Pani poslankyňa Ing. Anna Smereková predložila návrh na zmenu organizácie dopravy 
v časti pri poľnohospodárskom družstve. Z diskusie vyplynulo že dotknutá zmena sa 
nachádza na ulici, ktorá sa nenachádza v katastrálnom území obce Dražkovce, ale v susednej 
obci Diaková. Obecné zastupiteľstvo odporučilo posunúť návrh na prerokovanie zmeny 
dopravy na obecné zastupiteľstvo obce Diaková. 

-Obecné zastupiteľstvo sa informovalo ohľadom projektov na prístavbu materskej škôlky 
a dobudovania chodníka pri ceste Slovenskej republiky. Starostka obce Eva Gáborová 
oboznámila poslancov s aktuálnou situáciou a priebehom. Projektová dokumentácia k daným 
projektom je hotová a môže sa prejsť k začatiu stavebných konaní.  

-Poslanec OZ Marek Šimko pripomenul že je taktiež hotový projekt na plynofikáciu kuchyne 
kultúrneho domu, no práce sa napriek tomu stále nerealizujú. Z diskusie vyplynulo že 
k riešeniu plynofikácie kuchyne kultúrneho domu sa pristúpi počas školských prázdnin. 

-Poslanec OZ Marek Šimko pripomenul zakúpenie a namontovanie televízie do domu smútku 
obce Dražkovce. Taktiež podotkol že so súčinnosťou obcí Diaková a Dolný Kalník, ktoré tiež 
využívajú dom smútku v obci na poslednú rozlúčku so svojimi občanmi, je potrebné vykonať 
náter strechy domu smútku. 

-Poslanec OZ Marek Šimko navrhol zakúpenie postreku proti burine a vykonanie aplikácie 
pozdĺž obrubníkov lemujúcich cesty v celej obci, kde burina narúša špárovaciu hmotu medzi 
obrubníkmi. 

-Poslanec Marek Šimko predložil návrh z organizovaním Jánskych ohňov na obecnom 
pozemku na Dieli. Predpokladaný dátum pálenia Jánskej vatry je  25.6.2022 zo začiatkom 
o 21:20.  

-Starostka obce informovala poslancov o vyjadrení spoločnosti Turvod k projektovej 
dokumentácii na rozšírenie kanalizácie v časti pri PD a potrebe jej aktualizácie. Z diskusie 
vyplynulo, že by mali byť oslovení obyvatelia predmetnej lokality, aby sa finančne podieľali 
na  výstavbe kanalizácie. 

-Poslanec Ing. Eduard Záborský informoval obecné zastupiteľstvo o dotácii 10 000eur ktoré 
získala Telovýchovná jednota na revitalizáciu tribúny.  Taktiež predložil žiadosť 
o dofinancovanie a spoluúčasť pri revitalizácii obecného majetku z rozpočtu obce. Suma 
potrebná na dokončenie všetkých úkonov bola odhadnutá na 8000 eur. Starostka obce dala 
hlasovať o dofinancovaní z rozpočtu obce.  

Hlasovanie poslancov: 

Za:, p. Ján Štefanides, p. Jaroslav Dom, Ing. Eduard Záborský , Ing. Róbert Krasnec,                        

p. Marek Šimko   

Proti:0  Zdržal sa:0  OZ schvaľuje jednorazové dofinancovanie projektu revitalizácie 

tribúny sumou 8.000€. 



- poslankyňa Ing. Anna Smereková doručila žiadosť na dobudovanie optických prípojok 

v lokalite za ihriskom. Poslanci o žiadosti diskutovali a následne dala starostka obce hlasovať. 

Hlasovanie poslancov: 

Za: 0  

Proti: p. Ján Štefanides, p. Jaroslav Dom, Ing. Eduard Záborský , Ing. Róbert Krasnec,                        

p. Marek Šimko   

Zdržal sa:0   OZ neschvaľuje dobudovanie optických prípojok v lokalite za ihriskom. 

-žiadosť p. Jany Murzovej o odkúpenie časti obecného pozemku. 

Poslanci a starostka obce boli v máji spoločne so žiadateľkou pozrieť predmetný pozemok 
a usúdili, že zámena pozemkov nemá zmysel. Nakoľko na zasadnutí OZ v marci 2022 sa 
poslanci vyjadrili, že obec má  záujem o odpredaj čas/ pozemku na p.č. KN - E 133/1 dala starostka 
hlasovať o spôsobe prevodu majetku obce z dôvodu hodného osobitného zreteľa. 

Hlasovanie poslancov: 

Za:, p. Ján Štefanides, p. Jaroslav Dom, Ing. Róbert Krasnec, p. Marek Šimko   

Proti: Ing. Eduard Záborský   

Zdržal sa:0   

OZ  schvaľuje  v zmysle § 9a ods. 8 písm. e/ zákona č. 138/1991 Zb.  o majetku  obcí  spôsob  
prevodu  majetku  obce  z dôvodu  hodného  osobitného  zreteľa a to  KN-C parcely   č. 
99/256 , druh pozemku trvalý trávny porast vo  výmere  210 m2  nachádzajúcej  sa  v k.ú. 
Dražkovce,  ktorá  vznikla  zmysle  geometrického  plánu  č. 1/2022, vypracovaného  
spoločnosťou  GEOREX s.r.o., so  sídlom  Maše  Haľamovej 4413/11, 036 01  Mar/n, dňa  
21.3.2022 úradne  overeného  okresným úradom  - odborom  katastrálnym  v Mar/ne,   

 z parcely  registra  KN-E č. 133/1, vodná  plocha, zapísanej  na  LV  č.  673, nachádzajúcej  sa  
v k.ú. Dražkovce.   Dôvodom  hodným  osobitného  zreteľa je  skutočnosť, že predmetná 
nehnuteľnosť je  pre  obec nevyužiteľná  a hraničí  s pozemkom  vo  vlastníctve  žiadateľky. 

V Dražkovciach, dňa  9.6.2022   

Zapísal:  p. Marek Šimko.............................................................................................. 

Overili:           Ing. Róbert Krasnec........................................................................................ 

                        p. Jaroslav Dom............................................................................................ 



........................................ 
Eva  Gáborová 
starostka obce 


